

Dated 15 May 2022

التاريخ: 15 مايو 2022

After Compliments,

تحية طيبة و بعد،

Subject: Rights Issue

الموضوع: حق الأفضلية

Dear Shareholders

الأفاضل المساهمين والمستثمرين الكرام

Takaful Oman Insurance S.A.O.G (the "Company") is pleased to announce that it has received regulatory approval from the Capital Market Authority (the "CMA") for the Rights Issue of 150,000,000 Offer Shares at a price of Baizas 41 per share (consisting of issue price of Baizas 40 and Baiza 1 towards issue expenses).

يسر شركة تكافل عُمان للتأمين ش.م.ع.ع (ويشار إليها فيما بعد بـ "الشركة") أن تعلن عن حصولها على الموافقة اللازمة من الهيئة العامة لسوق المال (ويشار إليها فيما بعد بـ "الهيئة") لإصدار أسهم حق الأفضلية بواقع 150,000,000 سهم بقيمة 41 بيسة للسهم الواحد (عبارة عن 40 بيسة قيمة السهم مضافا اليه مصاريف إصدار بقيمة 1 بيسة للسهم الواحد).

The Board of Directors of the Company has resolved that the Record Date of the Rights Issue shall be 22 May 2022.

ولقد قرر مجلس إدارة الشركة بأن يكون تاريخ الحق لأسهم حق الأفضلية بتاريخ 22 مايو 2022م.

In this regard, Alizz Islamic Bank has been appointed as the Issue Manager and Al-Mamari & Al-Abri and Partners for advocacy and legal consulting as the issue legal advisor.

و هذا السياق فقد تم تعيين بنك العز الإسلامي مديراً للإصدار في حين تم تعيين مكتب المعمرية و العبري و شركاؤهم للمحاماة و الاستشارات القانونية مستشاراً قانونياً للإصدار،

Subscription for the Rights Issue is open to the Shareholders whose names appear in the Company's shareholder register with Muscat Clearing and Depository Company (the "MCDC") as on the Record Date. Persons who purchase the rights on the Muscat Stock Exchange (the "MSX") within the Rights Trading Period are also eligible to subscribe to the Offer Shares before the Subscription Closing Date.

وسيكون الإكتتاب في الأسهم متاحا لمساهمي الشركة المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م (ويشار إليها فيما بعد بـ "مسقط للمقاصة") حتى تاريخ الحق. كما يحق للأفراد الذين يرغبون في شراء أسهم الحقوق من خلال شركة بورصة مسقط ش.م.ع.م (ويشار إليها فيما بعد بـ "بورصة مسقط") خلال فترة التداول و الإكتتاب في أسهم الطرح قبل تاريخ إغلاق الإكتتاب.

The "rights" representing the ownership rights of the Shareholders to subscribe to the Rights Issue may be traded on the MSX during the Rights Trading Period. A shareholder has the option to either subscribe to the Rights Issue or sell its rights entitlement on the MSX. The eligibility to subscribe to the Offer Shares shall lapse in case the Shareholder neither subscribes to the Rights Issue nor sells its rights on the MSX during the Rights Trading Period.

كما يجوز للمساهمين من "حملة أسهم حق الأفضلية" الإكتتاب في الأسهم عبر منصة بورصة مسقط وذلك خلال فترة التداول. ويحق للمساهم الإكتتاب في أسهم حق الأفضلية خلال فترة الإصدار أو بيع أسهمه عبر منصة بورصة مسقط. علما أنه تسقط حقوق الإكتتاب في الأسهم المعروضة في حالة عدم إكتتاب المساهم في أسهم حق الأفضلية أو بيع أسهمه عبر منصة بورصة مسقط خلال فترة التداول.



The following is an indicative timetable for the Rights Issue:

الجدول الزمني التقريبي لطرح أسهم حق الأفضلية كالآتي:

Activity	Date	التاريخ	النشاط
CMA Approval of the Prospectus	15 May 2022	١٥ مايو ٢٠٢٢ م	إعتماد نشرة الإصدار من قبل الهيئة
Date of publication of the announcement	17 May 2022	١٧ مايو ٢٠٢٢ م	تاريخ نشر الإعلان
Record Date	22 May 2022	٢٢ مايو ٢٠٢٢ م	تاريخ الحق
Service of notice on the Shareholders	25 May 2022	٢٥ مايو ٢٠٢٢ م	إرسال إشعار إلى المساهمين
Rights Trading Opening Date	29 May 2022	٢٩ مايو ٢٠٢٢ م	إدراج الحقوق
Subscription Opening Date	1 June 2022	١ يونيو ٢٠٢٢ م	بداية الإكتتاب
Rights Trading Closing Date	5 June 2022	٥ يونيو ٢٠٢٢ م	نهاية فترة التداول
Subscription Closing Date	8 June 2022	٨ يونيو ٢٠٢٢ م	نهاية فترة الإكتتاب
Allotment Approval	12 June 2022	١٢ يونيو ٢٠٢٢ م	الموافقة على التخصيص
Listing and Allotment	14 June 2022	١٤ يونيو ٢٠٢٢ م	إدراج الأسهم والتخصيص

*The actual dates may vary

*قد تختلف التواريخ الفعلية


الرئيس التنفيذي بالوكالة

Acting CEO

